



مركز إدارة النفايات - أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

Notification

إشعار

Date :04/06/2013
Ref No : CWM/CO/064 / 2013

التاريخ : 04/06/2013
الرقم: CWM / CO/064 /2013

Subject/ Performance reports to reduce the waste production

الموضوع / تقارير الأداء الخاصة بخفض إنتاج النفايات

Dear / the Establishments operating in the emirate of abu Dhabi

السادة / المنشآت العاملة في إمارة أبوظبي

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد

With reference to the above mentioned subject, and to preserve the public interest and work quality assurance, and in line with Abu Dhabi Vision 2030 that mandates the preservation of our Environment for future generations, the Center of Waste Management has adopted and started to apply the second phase of the Tariff System on waste producers in the Emirate. Therefore, and according to your previously submitted undertaking, and based on the terms of commitment to provide the performance report to reduce the waste production within maximum 90 days.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحفاظا على المصلحة العامة بالإمارة وضمن جودة العمل، وتماشيا مع استراتيجية إمارة أبوظبي نحو أبوظبي مستدامة ٢٠٣٠، ويهدف ضمان الحفاظ على بيئة الإمارة للأجيال المستقبلية تم تطبيق المرحلة الثانية من نظام التعرف على منتجي النفايات بالإمارة، وعليه وبناء على التعهد المقدم من قبلكم مسبقا من حيث الإلتزام بتقديم تقرير الأداء بخفض إنتاج النفايات خلال مدة أقصاها ٩٠ يوما.

You are kindly requested to provide the Center with the required report in order to complete the necessary procedures duly, and thus to avoid any consequences in the event of violation.

يرجى التكرم من سيادتكم موافتنا بالتقرير المطلوب وذلك لاستكمال الإجراءات اللازمة حسب الأصول تفاديا لاتخاذ الإجراءات الإدارية في حال المخالفة.

For more details, please check with the customer service in all our branches that are widespread in the Emirate.

ولمزيد من الاستفسار يرجى مراجعة أي من فروع خدمة العملاء التابعة لمركز إدارة النفايات والمنتشرة في إمارة أبوظبي .

Note: to find out the list of the accredited Environmental Consultants at the Center of Waste Management, please visit us on our website:

ملاحظة: لمعرفة قائمة الاستشاريين البيئيين المعتمدين لدى مركز إدارة النفايات، يرجى زيارة موقعنا على:

www.nadafa.ae/ar/files/consaltant.pdf

www.nadafa.ae/ar/files/consaltant.pdf

Thank you for your cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم...

Licensing Office
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

قسم التراخيص
مركز إدارة النفايات - أبوظبي

فارس علي المزروعى

مدير إدارة التفتيش والتراخيص بالإنابة
مركز إدارة النفايات - أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

